
  

 Frederiksborgvænget 
 Afdeling 45, Farum 

 

31-07-2018 

 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde Mandag, den 04.06.18 kl. 18.00. 

Til stede:         

Formand                  Helge Winberg 

Bestyrelsesmedlem Anne-Birgitte Carpens 

-                     Kay Henriksen 

-                     Pia Grøntved 

-                     Karl Nielsen 

- Supp.           Marianne Henriksen 

      -                        Inge-Lise Janswell 

 

Varmemester        Truels Truelsen 

 

 

 

   

Fraværende: 

 

Bestyrelsessupp.    Lida Vinberg med anmeldt forfald 

  

 

Kl. 18.00 – 18.30 Beboere fremmøde: 

  

2 boere fra nr. 16 1. forespurgte om de nye boliger på den store græsplæne og på 

fodboldbanen 

 hører under Lejerbo, (afd. 045) hvortil Formanden oplyste, at det vil de gøre på sigt. 

 De nye boliger er sendt i udbud. 

 

 Der blev endvidere spurgt om, hvornår 3. etape på eksisterende boliger bliver etableret? 

 Hertil svarede Formanden, at det formentlig bliver i 2020 at tegningerne bliver udført. 

 

Der blev også spurgt, om man kunne fremsætte ønske om, at komme tilbage i en anden 

lejlighed og om hvor vi skal genhuses. 

 

Dette kan nok lade sig gøre, men man har krav på, at komme tilbage til sin egen 

lejlighed. Vi vil blive  genhuset i de nye blokke. 

 

3 beboere fra h.h.v. nr. 14 st.tv, 18 1.tv og 20 1.th ønsker , at der opsættes hegn om 

legepladsen. 

 

Da der er økonomi i et sådant forslag, skal det behandles og godkendes på et 

afdelingsmøde. 

 

Beboerne anmodes derfor  om, at fremsætte forslaget til afdelingsmødet i efteråret. 

(13.08.18). 



  

 

De samme 3 beboere finder prisen for leje af festlokalet for høj, specielt når det lejes til 

børnefødselsdage, og ønsker prisen herfor nedsat. 

 

Der udspandt sig en kraftig diskussion herom. Formanden oplyste, at det jo kostede en 

del at vedligeholde og drive lokalet og, at man fandt prisen rimelig. 

  

 

 

1. Godkendelse af referat af 08.05.18. 

 

 

Revideret referat godkendt. 

 

 

2. Godkendelse af dagsorden.  

 

Dagsorden godkendt 

 

3. Meddelelser fra Varmemester. 

 

Det undersøges om der er mulighed for at opsætte ”Sorte fugle” på taget. 

Beboeren som har forespurgt herom tilskrives med oplysning om, at det 

skal stilles som forslag på beboermødet. 

 

Knallertskur. Der er aftalt et møde med Jens Jensen, nedrivning, på Onsdag, den 

6.6. 

 

Der er ansat en ny praktikant. Meharwi fra Eritrea. 

 

4. Meddelelser fra Formanden. 

 

Der er fremsendt høringsskrivelse fra Kommunen vedrørende indretning af  

fitnescenter på Frederiksborgvej 17. 

 

Taget til efterretning. 

 

5. Næste møde. 

06.08.18 kl. 18.00 

 

6. Eventuelt 

 

Display på tørre tumlere i vaskeriet i nr. 24 er ofte ude af drift. Når man observerer 

dette 

Skal man ringe til beboerservice og meddele det. 

 



  

  

 

 

Huskeliste:  

  

             

   

 

 

  

 

 

 

 

  

 

 


